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                                           P R O T O K Ó Ł   Nr XVIII/07  
 

XVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Rewal odbytej w d niu 21 grudnia  2007 
roku w sali konferencyjnej Urz ędu Gminy Rewal.  

 
 
 O godzinie 10.05 prowadząca obrady Przewodnicząca Rady radna Joanna 
Drzewińska - Dąbrowska stwierdziła, iŜ aktualnie w posiedzeniu zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 13 radnych, co przy ustawowym składzie Rady 15 osób 
stanowi wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Otwierając sesję powitała przybyłych na obrady radnych, sołtysów, zaproszonych 
gości.     
 

Ad. 2.  Protokół z poprzedniej XVII nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy bez 
odczytywania przyjęto  – jednogłośnie głosowało 13 radnych.  
 
Ad. 3. Przewodnicząca Rady przedstawiła następujący porządek obrad : 
  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
2. Przyjęcie protokołu z XVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
3. Przedstawienie porządku obrad.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej Sesji Rady Gminy.  
5. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów.  
6. Uchwalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2008.  
7. Nadanie imienia Przedszkolu Publicznemu w Niechorzu.   
8. Uchwał w sprawie ustalenia planu form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

w 2008 roku.  
9. Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2008 rok.  
10. Ustalenie wartości jednego punktu w złotych dla pracowników jednostek 

organizacyjnych.  
11. Kształtowanie polityki przestrzennej na terenie Gminy Rewal.  
12. Gospodarowanie mieniem komunalnym.  
13. Ustalenie opłaty prolongacyjnej.  
14. Uchwalenie „Programu operacyjnego projektu budowa infrastruktury i wspólnej 

marki turystycznej zachodniopomorskiego Szlaku śeglarskiego w części 
dotyczącej Gminy Rewal” i „Programu rozwoju infrastruktury Ŝeglarskiej na 
terenie Gminy Rewal do 2015 roku”.  

15. Uchwalenie „Programu Rozwoju Zachodniopomorskiego Szlaku Kolei 
Wąskotorowej – rewitalizacji i rewaloryzacji zabytkowej linii kolei wąskotorowej 
w Gminie Rewal do końca 2015 roku” i „Koncepcji architektonicznej 
rewitalizacji i rewaloryzacji zabytkowej kolei wąskotorowej w Gminie Rewal do 
2015 roku”.  

16. Przyjęcie uchwały budŜetowej na 2008 rok.  
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17. Odpowiedzi na złoŜone interpelacje i zapytania.  
18. Wolne wnioski i zapytania.  
19. Zakończenie obrad.  
   

Po przedstawieniu porządku obrad radny H. Kowal zgłosił wniosek o 
rozszerzenie w porządku obrad o odwołanie obecnego Wiceprzewodniczącego Rady 
i powołanie nowego Wiceprzewodniczącego.  
Radny W. Jaworowski – do Pana Wójta - został nam doręczony dokument - uchwała 
RIO w sprawie zaopiniowana projektu budŜetu na 2008 rok. Czy odniósł się do 
zawartych w tym dokumencie uwag. 
P. Wójt – do wszystkich uwag odnieśliśmy się i wszystkie uwagi zostały 
uwzględnione i wprowadzone do ostatecznej wersji budŜetu znajdującego się na 
stole u P. Przewodniczącej.   
P. Przewodnicząca – to o co pytał radny W. Jaworowski zwarte jest w projekcie 
budŜetu znajdującym się na stole prezydialnym.  
P. Wójt – za chwilę zostanie rozdana radnym lista poprawek jakie zostały 
uwzględnione – aktualnie Skarbnik Gminy kończy nad nią pracę.  
P. Przewodnicząca – odnośnie wniosku P. Kowala to nie zachodzi potrzeba 
odwoływania Wiceprzewodniczącego by móc powołać następnego. Statut nasz 
dopuszcza 2 Wiceprzewodniczących. Osobiście uwaŜa, Ŝe sprawniej przebiegała by 
praca Rady gdyby było ich dwóch. Proponuje by rozpatrzenie tej sprawy przenieść 
na początek następnego roku bo w dniu dzisiejszym plan sesji jest bardzo obszerny.          
Radny H. Kowal - po krótkiej dyskusji i zapewnieniu, Ŝe sprawa będzie rozpatrywana 
na początku przyszłego roku wniosek swój wycofał.  
P Przewodnicząca – jest wniosek radnego W. Jaworowskiego by w trakcie trwania 
sesji – o ile będą się przedłuŜały w czasie  obrady przesunąć sprawę przyjęcia 
budŜetu - czy w trakcie sesji będzie moŜna przesunąć kolejność bez dokonania 
wcześniej zmian w przedstawionym porządku obrad.  
P. Łonyszyn – skoro punkt jest ujęty w porządku obrad to moŜna to zrobić bez 
konieczności głosowania nowego porządku obrad.      

 
Ad. 4.  Informacja Wójta Gminy o działaniach od ostatniej sesji.  

Nie zdąŜył przygotować pisemnej informacji, gdyŜ ostatnia sesja była kilka dni 
temu, ale w tak krótkim czasie od ostatniej sesji odbyły się spotkania z radnymi w 
sprawie budŜetu - a efekt to przedstawienie na dzień dzisiejszy wersji ostatecznej. 
Był w naszej Gminie z wizytą  Wiceminister Sportu wraz z grupa posłów z Komisji 
Sortu. Podczas tej wizyty zapoznał się z naszymi obiektami sportowymi. Gmina 
nasza została zakwalifikowana do gmin wzorcowych. Wizyta ta związana była z 
projektem PO „boisko w kaŜdej wsi”. Kto wie czy nie będziemy takim ciałem 
społecznym tego projektu. Mamy przedstawić swoje opinie i pomysły. Rząd ma na 
myśli budowę takich boisk jakie znajdują się na terenie w Śliwin czy Pustkowo.      
            (na obrady przybył radny K. Ciszek – quorum 14 osób)   
 

Ad. 5 . Interpelacje radnych i zapytania sołtysów.  
Radny W. Jaworowski – sprawa ostatniej naszej uchwały podjętej na ostatniej sesji i 
echa z tej sesji uwaŜa, Ŝe wszystko  źle zostało odebrane przez władze naczelne, a 
wypowiedź w mediach Wiceministra Środowiska była dla nas wręcz obraźliwa. 
Proponuje by zaprosić Pana Wiceministra do naszej gminy by na miejscu mógł się 
zapoznać z naszymi problemami i w tej sprawie – jak uwaŜa – naleŜałoby przyjąć 
stosowny wniosek a P. Wiceministra zaprosić go na sesję styczniową. UwaŜa, Ŝe do 
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takiego spotkania winno dojść przed podjęciem przez rząd ostatecznej decyzji w tej 
sprawie.  
P. Wójt – Uchwałę do Wydziału Środowiska ZUW dostarczyliśmy w terminie. Nie 
proponuje by podejmować uchwały w sprawie zaproszenia Pana Wiceministra. 
UwaŜa, Ŝe  P. Przewodnicząca winna wystąpić z odpowiednim pismem. W tej 
sprawie winniśmy postępować bardzo ostroŜnie. Jesteśmy bowiem w sytuacji gdy 
jesteśmy zaleŜni od Ministerstwa – chodzi o dotację na oczyszczalnie w wysokości 
2,5 mln €. Musimy pamiętać o tym, Ŝe „bliŜsza jest ciału koszula”. To ostatni rząd  
wyciął nas z listy a obecny zamieścił  nas na liście rezerwowej. I teraz czynimy 
starania by z tej listy rezerwowej wejść na listę główną.  A podczas spotkania z 
Panem Wicemistrzem mówić o problemach naszej gminy, mówiąc o tym jak widzimy 
sprawę ratowania naszego wybrzeŜa. I zwrócić się do niego z prośbą o pomoc. 
Będziemy się starali zaprosić zarówno Ministra jak i Wiceministra. Z ostatnich 
wiadomości jest teŜ  bardzo dobra  dla nas wiadomość, iŜ Generalnym 
Konserwatorem Przyrody został człowiek ze Szczecina P. Trzeciak – człowiek który 
nam pomógł w częściowym zagospodarowaniu turystycznym Jeziora Liwia ŁuŜa. Są 
to tematy bardzo delikatne. Wypowiedź w TV była dla nas niefortunna ale trwało to 
zaledwie 30 sek. i nie było tam mowy o naszych obawach związanych z turystyką.  
Mamy bardzo małą wiedzę o tym co się dzieje w tej sprawie na polu 
dyplomatycznym. A całą  wiedzę na temat gazociągu czerpiemy głównie z mediów.  
Radny W. Jaworowski – przechyla się do wniosku P. Wójta by takie zaproszenie 
zostało wysłane a na spotkaniu rozmawiać będziemy tylko i wyłącznie o sprawach 
ochrony przyrody i środowiska.  
Radna W. Witecka – na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji Rady atmosfera 
była bardzo burzliwa i wręcz zakłócała pracę Komisji. UwaŜa, Ŝe moŜna byłoby na 
przeszłość uniknąć podobnych sytuacji dokonując korekt w Statucie Gminy. Na ręce 
Przewodniczącej Rady złoŜyła pisemna interpelację.  W tej sprawie zwróciła się z 
prośbą do Przewodniczącego Komisji Statutowej o przygotowanie stosownych korekt 
i poinformowania o tym na najbliŜszej sesji.  
P. Wójt – zostało przygotowane sprawozdanie nt. działalności kulturalno – sportowej 
które zostanie rozdane radnym w czasie przerwy.   
 

Ad. 6. Uchwalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2008.   
Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały.  
Uchwałę podjęto jednogłośnie – głosowało 14 radnych.  
  

Ad. 7.  Nadanie imienia Przedszkolu Publicznemu w Niechorzu.  
Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały.  
Uchwałę podjęto jednogłośnie – głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 8.  Ustalenie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli w 2008 roku.   
Komisje Rady Gminy nie wniosły uwag do poprawionego na ich wniosek projektu 
uchwał i opiniują go pozytywnie.  
Uchwałę podjęto jednogłośnie – głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 9.  Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2008 rok.  
Radny K. Kwiatkowski – co z niewykorzystanymi środkami w 2007 roku w wysokości 
50.000 zł.  



 4 

Radny B. Woźniak – środki te przechodzą na rok 2008 a my z kolei przekazujemy je 
do Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi celem, rozpatrzenia jak te pieniądze 
zostaną wydatkowane.  
P. Przewodnicząca – czy musi tu być ten zapis.  
P. Wójt – nie w tym programie.     
Komisje Rady Gminy pozytywnie opiniują przedłoŜony projekt uchwały wraz z 
preliminarzem wydatków.  
Uchwała została podjęta 13 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się – głosowało 14 
radnych.  
 

Ad. 10.  Ustalenie wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 
jednostek organizacyjnych.  
Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 11.  Kształtowanie polityki przestrzennej na terenie Gminy Rewal.   
Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.   
 

Ad. 12 . Gospodarowanie mieniem komunalnym.  
Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 13.  Ustalenie opłaty prolongacyjnej.  
Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.  
       
(Z dalszej części obrad zwolnił się radny K. Kwiatkowski – quorum 13 osób) 
 

Ad. 14.  Uchwalenie programu operacyjnego projektu „Budowa infrastruktury i 
wspólnej marki turystycznej Zachodniopomorskiego Szlaku śeglarskiego w części 
dotyczącej Gminy Rewal” i „Programu rozwoju infrastruktury Ŝeglarskiej na terenie 
Gminy Rewal do 2015 roku.”   
Przewodnicząca Rady zaproponowała by w pierwszej kolejności dokonać prezentacji 
wizualnej programu.   
P. Wójt – prezentowany program będzie przedstawiony jako produkt naszej gminy 
inwestorowi krajowemu a dziś jest prezentowany po raz pierwszy. Wynika on z 
wniosków jakie wpłynęły od naszych mieszkańców oraz od osób przyjezdnych. Są to 
oczekiwania co do przyszłego wizerunku naszych miejscowości. Program oczywiście 
będzie dopracowywany. Przy pomocy tej prezentacji tego programu będziemy 
poszukiwali środków na jego realizację.  
Prezentujący ten program jest częścią całego Programu Zachodniopomorskiego 
którego realizację przewiduje się do końca 2015 roku.  
Planuje się rozbudowę istniejącego głównego pirsu w Niechorzu na potrzeby obsługi 
jachtów. Jednym słowem ma powstać port Ŝeglarski. Na końcu tego pirsu planuje się 
miejsca do cumowania większych jednostek oraz budowę budynku  do odprawy 
pasaŜerskiej wraz z kawiarnią.  
Kolejna inwestycją jest budowa pomostu spacerowo – cumowniczego na 
przedłuŜeniu zejścia na plaŜę w Rewalu przy ul. Sikorskiego. Na końcu tego pomostu 
podobnie planuje się usytuowanie budynku odpraw pasaŜerów wraz z kawiarnią. Na 
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środku przewiduje się scenę a na klifie trybunę oraz budynek dla Ŝeglarzy lub teŜ 
moŜe on słuŜyć jako kawiarnia.  
Kolejną inwestycją tego programu jest budowa pomostu spacerowo – Ŝeglarskiego w 
Pobierowie przy ul. Gdańskiej. Obecnie teren ten jest nie zagospodarowany.  
Proponuje się go zagospodarować w sposób jak Rewalu. Przy pomoście 
zaproponowano amfiteatr, plac zabaw oraz wiele miejsc do grillowania.  Projekt ten 
przewiduje pełne wykorzystanie terenu oraz jak najmniejszą ingerencje w szatę 
roślinną tego terenu.  
Kolejnym punktem tego programu jest budowa promenady nadmorskiej w Rewalu. 
Planuje się, Ŝe będzie ona szła od ul. Szczecińskiej, Saperską przez plac przy ul. 
Sikorskiego,  następnie ul. Sikorskiego do placu przy ul. Warszawskiej gdzie 
planowany jest plac zabaw lub fontanna a następnie ul. Warszawską do ul. Klifowej 
poprzez taras widokowy do ul. RóŜanej.  
Następna inwestycją w ramach tego programu jest budowa promenady w 
Pogorzelicy.  
Radny W. Jaworowski – do tych prezentowanych projektów naleŜy wykonać projekty 
techniczne w których naleŜy uwzględnić aktualne dane geologiczne oraz działania 
morza.  
Radny K. Ciszek – podziękował za prezentację. NaleŜałoby się zastanowić czy tego 
typu program moŜe być zrealizowany w związku z zagroŜeniami.  
P. Wójt – ostateczne wersje tego programu będą dopiero wtedy jak przyjdą 
architekci. Prezentowane opracowanie powstało na podstawie wniosków, jakie od 
kilku lat do nas wpływały. Wszystkie uwagi m.in. zgłaszane dziś przez radnego W. 
Jaworowskiego będą brane pod uwagę gdy rozpoczniemy prace projektowe.  Chodzi 
o to by mogły cumować stateczki białej floty i gdzie mogłyby znaleźć schronienie. 
Gdzie mogłyby dokonywać drobnych napraw.     
 
     (Dalszą część obrad poprowadził Wiceprzewodniczący Rady radny K. Ciszek)   
  
P. Hussakowski – obecnie pracujemy teŜ nad koncepcją zagospodarowania terenu 
wokół jeziora Liwia ŁuŜa z wykonaniem wieŜy widokowej. Wchodzi ona równieŜ w 
skład tego programu.  
P. L. Kosik – przy opracowywaniu projektu zagospodarowania jeziora Liwia ŁuŜa 
mam prośbę by uwzględnić teŜ i Pogorzelicę na terenie której zlokalizowane są teŜ 
duŜe ośrodki wypoczynkowe z duŜa bazą noclegową a wypoczywający w nich ludzie 
winni mieć teŜ moŜliwość korzystania z uprawiania sportów wodnych, chodzi o to by 
część z tego projektu była zlokalizowana w tej miejscowości. UwaŜa, Ŝe jego 
miejscowość w tym projekcie została potraktowana po macoszemu.                           

Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały.  
Uchwała została podjęta 12 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się – głosowało 
13 radnych.    
 

Ad. 15.  Uchwalenie „Programu Rozwoju Zachodniopomorskiego Szlaku Kolei 
Wąskotorowej – rewitalizacji i rewaloryzacji zabytkowej linii kolei wąskotorowej w 
Gminie Rewal do końca 2015 roku” i ‘Koncepcji architektonicznej rewitalizacji i 
rewaloryzacji zabytkowej kolei wąskotorowej w Gminie Rewal do 2015 roku”.    
Na wstępie została przeprowadzona prezentacja wizualna projektu.  
Prowadzący prezentację poinformował, iŜ w swojej pracy opierali się na istniejącej 
substancji kolejowej na terenie poszczególnych miejscowości Gminy Rewal. 
NaleŜałoby przeprowadzić inwentaryzację taboru pod kątem jego przydatności. Jest 
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to koncepcja wstępna ale od czegoś trzeba zacząć. Cała kolejka jest pod nadzorem 
konserwatora zabytków. W Pogorzelicy planujemy zagospodarować teren ok. 1 ha z 
przeznaczeniem na skansen z bocznicą kolejową oraz halą dla prezentacji. Stacja w 
Trzęsaczu zmieni swój układ torowy nastawiony w tej chwili na Gryfice w związku z 
planowaną budową toru w kierunku Pobierowa -  będzie to dość znaczna inwestycja. 
Przy planowanej odbudowie budynków stacyjnych – a będzie to inwestycja dość 
duŜa - będzie brana pod uwagę opinia konserwatora zabytków. Wszystkie materiały 
są do wglądu. Wszystkie prace idą w kierunku dostosowania do stylu pierwotnego w 
oparciu o posiadane materiały.           
Po przeprowadzonej prezentacji wizualnej radny w dyskusji głos zabrali: 
Radny W. Jaworowski – czy w trakcie realizacji inwestycji planuje się wykładanie 
nawierzchni polbrukiem.  
Odp. Jest decyzja Konserwatora Zabytków – Ŝadnych polbruków.   
 Radny K. Ciszek – czy w koncepcji rozwaŜa się odtworzenie  połączenia z sąsiednią 
Gminą Trzebiatów.  
Odp. Prowadzimy rozmowy kuluarowe, ale decyzja leŜ po Państwa stronie. Musi być 
porozumienie gmin i gminy muszą być gotowe te tereny przekazać.  Wszystko to 
wymaga obustronnej negocjacji pomiędzy gminami jak i PKP.  
Radna J. Drzewińska – Dąbrowska – czy planowana rozbudowa linii do Dziwnowa 
nie odbije się niekorzystnie na poruszaniu się po naszym terenie naszych turystów i 
czy nie zmniejszy to tym samym ruchu turystycznego.  
Odp. Przewidujemy w naszej analizie uruchomienie trzech składów pociągów. 
Trzeba pamiętać o tym, Ŝe jak szlak Ŝeglarski jest jedyny tak to  ta kolejka jest jedyna 
na wybrzeŜu. W chwili gdy Dziwnów odzyskuje rangę portu to trzeba teŜ coś 
zapewnić turystom przybywającym do Dziwnowa.  
Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały.      
Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.    
 

Ad. 16.  Przyjęcie uchwały budŜetowej na 2008 rok.  
Prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady radny K. Ciszek – poprosił radnych o 
zabieranie głosu w dyskusji.  
Radny H. Kowal – do P. Wójta – prośba by pamiętać o tym, Ŝe składki na ZUS to 
świętość i by nie powstały jak w latach ubiegłych zaległości w ich płatności. 
Wiadomo, Ŝe jakiekolwiek zadłuŜenie moŜe nam zaszkodzić zwłaszcza, Ŝe będziemy 
się starali o finanse potrzebne nam do rozbudowy i modernizacji oczyszczalni 
ścieków.     
Radny W. Jaworowski – prywatnie powie Wójtowi,  w jaki sposób w przyszłości 
zdyscyplinować sołtysów.  
Radny B. Woźniak – w załącznik Nr 14 w dz. 600 poz. 1 czy nie wpisać łączną kwotę 
22 mln zł oraz w poz. 47 – wykreślić to zadanie.  
P. Wójt – przygotował zestawienie zmian jakie zostały wprowadzone w projekcie 
budŜetu część rzeczy tu się znajduje zadanie to zostało wykreślone w pkcie 36a 
doręczonych poprawek – na rzecz zagospodarowania centrum Śliwina.  
Radny K. Ciszek – jakiej wielkości pozostaje suma na kolejkę14 mln czy 22 mln.  
P. E. Sobolak – Murzynowska – Koordynator Zespołu w Referacie Inwestycji i 
Integracji Europejskiej U.G. – 14 mln  jest to projekt wstępny i w tej chwili 
przymierzamy się do realizacji tego I etapu.   
Przewodnicząca Komisji Społeczno –Oświatowej przedstawiła stanowisko 
połączonych Komisji Rady Gminy opiniujący pozytywnie przedłoŜony projekt budŜetu 
na rok 2008  – tekst stanowiska stanowi załącznik do protokołu.  
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P. Wójt – przedstawione dokumenty a opracowane przez niego i Skarbnika Gminy 
oraz opracowane  przez Komisje Rady Gminy są ze sobą kompatybilne. Opracowany 
przez Wójta i Skarbnika dokument jest nawet bardziej szczegółowy i szerzej ujmuje 
zagadnienie. Szczegółowo zostały uwzględnione imprezy w okresie sezonu. 
StraŜacy ubiegający się o zakup wykrywacza gazu na przyrząd ten zarobią 
wykonując szereg prac uŜytecznych na rzecz Gminy a zlecanych do wykonania 
przez Gminę dla firm zewnętrznych m.in. wycinka drzew. Ujęte teŜ zostało zadanie 
wykonania podjazdu do budynku U.G. dla osób niepełnosprawnych. Jeśli chodzi o 
sprawy zieleni to zostaną one zaprezentowane po opracowaniu koncepcji do 
miesiąca lutego. Dopisana została teŜ Rokita II zgłaszana wcześniej.   
Radny A. Brzeziński – pkt 36a – gmina nie moŜe na ten cel przeznaczać środki.  
P. Wójt – zapisany był wniosek mieszkańców Śliwina a właściwie utworzonego 
społecznego komitetu budowy kościoła w Śliwinie. PoniewaŜ Gmina nie moŜe 
finansować tego typu inwestycji i był wniosek by zapis ten wykreślić to w zamian za 
to wpisujemy zagospodarowanie centrum miejscowości Śliwin . JeŜeli społeczność 
lokalna będzie na tyle silna, Ŝe własnymi siłami zrealizuje tą  inwestycję to Gmina 
zobowiązuje się uporządkować plac wokół kościoła.     
PrzedłoŜony projekt uchwały w sprawie przyjęcia budŜetu na rok 2008 – odczytany 
przez prowadzącego obrady Wiceprzewodniczącego Rady radnego K. Ciszka - 
został przyjęty jednogłośnie – głosowało 13 radnych.  
P. Wójt – po przyjęciu budŜetu podziękował - w imieniu kadry przygotowującej ten 
budŜet oraz swoim własnym - wszystkim radnym za okazane zaufanie. Podziękował 
teŜ radnym i sołtysom. Po raz pierwszy mamy budŜet zbliŜony do budŜetu 
zadaniowego. Ze swojej strony zapewnia, ze będziemy dąŜyli do tego, by nie było 
Ŝadnego zadłuŜenia z tytułu „janosikowego” oraz płatnościach składek ZUS. W dniu 
wczorajszym skończyliśmy spłacać ostatni kredyt z tego roku w wysokości 1,25 mln 
zł w banku Spółdzielczym. Tak sobie załoŜyliśmy. Jeszcze w dniu wczorajszym 
wpłaciliśmy do ZUS zaległości  w wysokości 10.000 zł – o których nie wiedzieliśmy -  
a dotyczące Pobierowa. ZUS tak szybko pracował, ze powiadomił nas o tym dopiero 
po 3 miesiącach. Na zakończenie swojego wystąpienia przeprosił za emocje jakie 
być moŜe powstawały w trakcie posiedzeń Komisji i  zaprosił wszystkich – w imieniu 
Przewodniczącej Rady i swoim własnym - na godzinę 16.00 na spotkanie opłatkowe.  
 

Ad. 17 . Odpowiedzi na złoŜone interpelacje i zapytania.  
             Nie zgłoszono Ŝadnych interpelacji i zapytań.  

 
Ad. 18.  Wolne wnioski i zapytania.  

Radny H. Kowal – w imieniu mieszkańca Pobierowa -  jak wygląda sprawa wykupu 
sieci wodociągowej.  
P. Wójt – na sesji październikowej został przyjęty opracowany dotyczący  tej sprawy 
harmonogram. O wsztskim jest poinformowany Kierownik ZWiK który posiada teŜ 
przygotowane umowy.  
P. Sz. Jędrzejowski – do Przewodniczącego Komisji Statutowej - czy będzie 
rozpatrywany zgłoszony w interpelacji wniosek złoŜony przez radną W. Witecką.  
Radny B. Woźniak – wniosek P. radnej muszę uwzględnić i po okresie świątecznym 
Komisja Statutowa zajmie się tym wnioskiem oraz innymi jakie do niej wpłynęły m.in. 
dotyczący MłodzieŜowej Rady. Na dzień dzisiejszy nie widzi potrzeby zmiany 
zapisów tych paragrafów.     
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P. A. Ciszek – Radca Prawny –odniosła się do sprawy poruszonej w interpelacji. Być 
moŜe on jest nieprecyzyjny. Zapisy w obecnym Statucie są prawidłowe a wszystko jej 
zdaniem wynika z interpretacji zapisów.   
P. Skarbnik Gminy zwrócił się z prośbą do Przewodniczącej Rady o zwołanie jeszcze 
w tym roku sesji - tzw. „czyszczącej” – celem wprowadzenie do obecnego budŜetu 
zmian powstałych w wyniku wpływania do ostatniej chwili dotacji.     
Po dyskusji i ustaleniach oraz zapewnieniach, Ŝe będzie wymagane quorum  
zdecydowano, iŜ sesja ta odbędzie się  w dniu 31 grudnia 2007 roku o godz. 9.00.   
   

Na zakończenie Przewodnicząca Rady złoŜyła wszystkim zebranym  
najserdeczniejsze Ŝyczenia świąteczne.   
                            
           Ad. 19.  Wobec wyczerpania tematyki sesji prowadzący tą część sesji 
Wiceprzewodnicząca Rady radny Karol Ciszek o godzinie 12.46 zamknął  XVIII 
zwyczajną sesję Rady Gminy.  
 
 

   ...............................                                                     .........................................  
    protokółował                                                                                 Przewodnicząca Rady                                                                                                                                 


